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Totalentreprise veg til Hagabotnane 
 
 
10.06.2021 Kommunestyret: 
Handsaming i møtet: 
Framlegg til vedtak, foreslått av Knut Harald Frøland, Bygdalista 
Funksjonsbeskrivelse: 
 
Vegen skal prosjekterast og byggjast i samsvar med Statens vegvesen sine handbøker, lokale veger -  
L1, med følgjande endringar/ presiseringar: 

·  Bredde veg 5,5 m 
·  Maks stigning veg 1:8 (12,5 %) 
·  Vegen inkl. snuplass v/ idrettsanlegg skal tilpassast kjøretøy type boggibuss.  
·  Veglys ihht. Klasse M5 
·  ÅDT under 500 

 
Det skal leverast «as built» teikningar og innmålingsdata på ferdig veg i sosi-format. Innmålingsdata 
skal minimum innehalde data på ytterkant veg, rekkverk og murer. 
 
For utbetring av eksisterande veg frå Fylkesveg F5132 til Hagabotnane skal entreprenør tydeleg 
oppgje eventuelle avvik mellom funksjonsbeskrivelse og tilbydd løysing.  
 
Kostnadsrammer konkurransegjennomføring: 
 
Kostnadsramme aukar frå 55.000 til 250.000. Finansiering frå «Monstermastmidlar».  
 
Administrasjonen har i oppgåve å byggja gangsti til Hagabotnane.  
 
 
Gildskap: 
Øyvind Strømmen (MDG) bad om å få gildskapen sin vurdert. Han gjekk frå under 
gildskapsvurderinga, og Magni Petersen (MDG) gjekk inn som varamedlem for han. Øyvind 
Strømmen vart funnen ugild med 13 mot 8 røyster. Magni Petersen heldt som følgje av dette fram 
som varamedlem for Øyvind Strømmen i resten av saka.  



Ugild Gild 

Knut Harald Frøland (Bl) Knut Loneland Høibraaten (Bl) 

Lena Tveit (Bl) Magni Petersen (MDG) 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) Oskar Røen (MDG) 

Martin Haugen (Bl) Shirin Kvernes Khadoor (Ap) 

Ove Totland (Bl) Gunn Østvik Petersen (Ap) 

Øyvind Steinsland (Bl) Jon Magne Bogevik (Ap) 

Solveig Vassenden (Bl) Harald Boge (Ap) 

Linda Haug Kollbotn (Frp) Arild Røen (H) 

Odd Arne Haga (Frp)  

Karl Bård Kollbotn (Frp)  

Monica Tjønna (Sp)  

Anne Frøland (Sp)  

Gunn Totland Moss (KrF)  

 
Kommunestyret vurderte så Lena Tveit (Bl) sin gildskap. Ho gjekk frå under gildskapsvurderinga. Ho 
vart funnen ugild med 15 mot 5 røyster og deltok som følgje av dette ikkje i handsaminga av saka.  

Ugild Gild 

Knut Harald Frøland (Bl) Knut Loneland Høibraaten (Bl) 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) Shirin Kvernes Khadoor (Ap) 

Martin Haugen (Bl) Harald Boge (Ap) 

Ove Totland (Bl) Arild Røen (H) 

Øyvind Steinsland (Bl) Oskar Røen (MDG) 

Solveig Vassenden (Bl)  

Linda Haug Kollbotn (Frp)  

Odd Arne Haga (Frp)  

Karl Bård Kollbotn (Frp)  

Gunn Østvik Petersen (Ap)  

Jon Magne Bogevik (Ap)  

Monica Tjønna (Sp)  

Anne Frøland (Sp)  

Gunn Totland Moss (KrF)  

Øyvind Strømmen (MDG)  

 
Kommunestyret vurderte til slutt Øyvind Steinsland (Bl) sin gildskap. Han gjekk frå under 
gildskapsvurderinga. Han vart funnen ugild med 11 mot 8 røyster og deltok som følgje av dette ikkje i 
handsaminga av saka.  

Ugild Gild 

Knut Harald Frøland (Bl) Knut Loneland Høibraaten (Bl) 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) Shirin Kvernes Khadoor (Ap) 

Martin Haugen (Bl) Gunn Østvik Petersen (Ap) 

Ove Totland (Bl) Jon Magne Bogevik (Ap) 

Solveig Vassenden (Bl) Harald Boge (Ap) 

Linda Haug Kollbotn (Frp) Arild Røen (H) 

Odd Arne Haga (Frp) Oskar Røen (MDG) 

Karl Bård Kollbotn (Frp) Magni Petersen (MDG) 

Monica Tjønna (Sp)  

Anne Frøland (Sp)  

Gunn Totland Moss (KrF)  



 
Handsaming:  
Knut Harald Frøland (Bl) orienterte innleiingsvis om bakgrunnen for saka og sette fram framlegg til 
vedtak.  
 
Gunn Østvik Petersen (Ap) bad om gruppemøte. I starten av gruppemøtet vart det sendt ut ein e-
post frå Knut Harald Frøland til kommunestyremedlemmene, med følgjande informasjon om saka:  
 
"Ny veg Hagabotnane 
Historikk: 
Kommunestyre, Interpellasjon 22.04.21- vedtak: Ordfører får i oppdrag å sette opp 
konkurransegrunnlag på totalentreprise og går ut i Doffindatabasen for innhenting av tilbud, om 
nødvendig har ordfører fullmakt til å inngå avtale med ekstern rådgiver for å kvalitetssikre 
konkurransegrunnlaget. I tillegg til midler tidligare satt av til arbeidet blir det sattav kr. 35.000. 
Finansiering skjer frå disposisjonsfondet.  
 
Kommunestyre, 25.02.21 – vedtak: Det skal omgåande innhentast totalentreprise på bygging av veg 
til Hagabotnane- ref. Vedtak i kommunestyre av 03.12.20 og vedlagt funksjonsbeskrivelse. Som del av 
underlag for totalentreprise skal silingsrapport for alternative vegtrasear vedlegges samt at det 
tydeleg framgår naudsynte atterhald Samnanger kommune tar for oppdraget vedrørene finansiering 
og vedtak. Entreprenør skal i tillegg ha moglegheit til å sjølv foreslå alternativ veg. Det skal også 
omgåande innhentast tilbod på bygging av gangsti til idrettsanlegget i Hagabotnane – 2 stk. 
alternative trasear – ref. sak frå Naturutvalet 15. februar 2021. Når tilbod for bygging av veg og 
gangsti føreligg skal desse tilbake til kommunestyre, senest 1 juni då, for handsaming og eventuell 
fullfinansiering før det blir inngått kontrakt med leverandør/ leverandørar. Til å eventuelt fristille 
naudsynte administrative ressursar til gjennomføring og oppfølging prosjekta kan arbeid med 
planprogram for KDP Akvakultur i sjø inntil vidare utsetjast. Om dette ikkje er tilstrekkeleg kan 
rådmann gjere andre prioriteringar for å få arbeidet gjennomført. 
 
Kommunestyre 03.12.20 – vedtak: Det vert sett av 20.000 kroner til å henta inn totalentreprisetilbod 
på tofelts bilveg frå Fv 136 til idrettsanlegget i Hagabotnane. Tilbodet skal innehalda reguleringsplan 
og bygging av vegen i samsvar med rekkefølgje-krav gitt i kommuneplanen sin arealdel. Billegaste 
anbodskriterier vert billegaste anbod. Midlane vert tekne frå - midlar sett av til veg til Hagabotnane 
(Monstermastpengane) 
 
Status: 

·  Kontraktsinngåing med Inventura AS 
·  Vurdering av oppdrag og strategi for gjennomføring 
·  Forbereding, gjennomføring og evaluering/ oppsummering av dialogkonferanse med 

entreprenørar 03.06.21 
 
Vidare arbeider: 

·  Oppsett konkurranseunderlag og gjennomføring av tilbodskonkurranse  
·  Forhandling med tilbydar og forbereding sak til kommunestyre for val av trasé/ 

kontraktør – estimert kommunestyremøte 21.10.21.  
 
Framlegg til vedtak:  
Funksjonsbeskrivelse: 
Vegen skal prosjekterast og byggjast i samsvar med Statens vegvesen sine handbøker, lokale veger -  
L1, med følgjande endringar/ presiseringar: 

·  Bredde veg 5,5 m 
·  Maks stigning veg 1:8 (12,5 %) 
·  Vegen inkl. snuplass v/ idrettsanlegg skal tilpassast kjøretøy type boggibuss.  
·  Veglys ihht. Klasse M5 
·  ÅDT under 500 



 
Det skal leverast «as built» teikningar og innmålingsdata på ferdig veg i sosi-format. Innmålingsdata 
skal minimum innehalde data på ytterkant veg, rekkverk og murer. 
 
For utbetring av eksisterande veg frå Fylkesveg F5132 til Hagabotnane skal entreprenør tydeleg 
oppgje eventuelle avvik mellom funksjonsbeskrivelse og tilbydd løysing.  
 
Kostnadsrammer konkurransegjennomføring: 
 
Kostnadsramme aukar frå 55.000 til 250.000. Finansiering frå «Monstermastmidlar»." 
 
Etter gruppemøtet sette Arild Røen (H) fram framlegg om å utsetja saka. Utsetjingsframlegget fall 
med 11 mot 8 røyster.  

Imot utsetjing For utsetjing 

Knut Harald Frøland (Bl) Shirin Kvernes Khadoor (Ap) 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) Gunn Østvik Petersen (Ap) 

Knut Loneland Høibraaten (Bl) Jon Magne Bogevik (Ap) 

Martin Haugen (Bl) Harald Boge (Ap) 

Ove Totland (Bl) Monica Tjønna (Sp) 

Solveig Vassenden (Bl) Magni Petersen (MDG) 

Linda Haug Kollbotn (Frp) Oskar Røen (MDG) 

Odd Arne Haga (Frp) Arild Røen (H) 

Karl Bård Kollbotn (Frp)  

Anne Frøland (Sp)  

Gunn Totland Moss (KrF)  

 
Det vart så røysta over Knut Harald Frøland sitt framlegg til vedtak. Framlegget vart vedteke med 11 
mot 8 røyster.  

For Imot 

Knut Harald Frøland (Bl) Shirin Kvernes Khadoor (Ap) 

Anja Elisabeth Gjerde Markhus (Bl) Gunn Østvik Petersen (Ap) 

Knut Loneland Høibraaten (Bl) Jon Magne Bogevik (Ap) 

Martin Haugen (Bl) Harald Boge (Ap) 

Ove Totland (Bl) Monica Tjønna (Sp) 

Solveig Vassenden (Bl) Magni Petersen (MDG) 

Linda Haug Kollbotn (Frp) Oskar Røen (MDG) 

Odd Arne Haga (Frp) Arild Røen (H) 

Karl Bård Kollbotn (Frp)  

Anne Frøland (Sp)  

Gunn Totland Moss (KrF)  

 
 
Protokollmerknad:  
Monica Tjønna (Sp) bad etter røystinga i saka om å få inn følgjande protkollmerknad frå Samnanger 
Senterparti:  

·  "Samnanger Senterparti er imot at LNF-område vert berørt i saka".  
 
 
KS- 064/2021 Vedtak: 
Funksjonsbeskrivelse: 
 
Vegen skal prosjekterast og byggjast i samsvar med Statens vegvesen sine handbøker, lokale veger -  



L1, med følgjande endringar/ presiseringar: 
·  Bredde veg 5,5 m 
·  Maks stigning veg 1:8 (12,5 %) 
·  Vegen inkl. snuplass v/ idrettsanlegg skal tilpassast kjøretøy type boggibuss.  
·  Veglys ihht. Klasse M5 
·  ÅDT under 500 

 
Det skal leverast «as built» teikningar og innmålingsdata på ferdig veg i sosi-format. Innmålingsdata 
skal minimum innehalde data på ytterkant veg, rekkverk og murer. 
 
For utbetring av eksisterande veg frå Fylkesveg F5132 til Hagabotnane skal entreprenør tydeleg 
oppgje eventuelle avvik mellom funksjonsbeskrivelse og tilbydd løysing.  
 
Kostnadsrammer konkurransegjennomføring: 
 
Kostnadsramme aukar frå 55.000 til 250.000. Finansiering frå «Monstermastmidlar».  
 
Arbeid med gjennomføring av gangveg til Hagabotnane skal vera administrasjonen si oppgåve.  
 
Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
Saka vert lagt fram utan framlegg til vedtak frå rådmannen.   
 
 
 
Kva saka gjeld: 
Dette er ei tilleggssak til kommunestyremøtet 10.06.2021. Kommunestyret vedtok i starten av 
kommunestyremøtet 10.06.2021 å ta saka inn på saklista for møtet. Det er ikkje skrive saksframlegg i 
saka, men det vart i kommunestyremøtet 10.06.2021 sendt ut ein e-post frå ordføraren med 
informasjon om saka.  
 
 
 
 
 
 


